

CAPRICE[®] 
walking on air

AUTUMN | WINTER
2020 | 2021





Visit CAPRICE at
MICAM Milan
16.02.2020 - 19.02.2020
Hall 6 / Stand C20 - D19



COMING OUT BIG





PERFECT PITCH



THE AVANT-GARDE





DESCRETE WILDERNESS



ADVANCED LEVEL





SLEEK LOOK



READY TO DARE





SUEDE TEMPTATION



NEW HORIZONS





LATE NIGHT SHOW



BETWEEN WORLDS



LIKE WALKING ON AIR



BETTER CLIMATE REGULATION
In the patented CAPRICE Blue Air insole up to 300 air bubbles ensure the optimum circulation of air and the ideal climate for your feet with every step. Another plus: the cushioning effect of the bubbles relieves the burden on your entire body.

BESSERE KLIMAREGULIERUNG
In der patentierten CAPRICE Blue Air-Innensohle sorgen bis zu 300 Luft-Halbkugeln bei jedem Schritt für eine optimale Luftzirkulation und ein ideales Fußklima.
Ein weiteres Plus: Die federnde Wirkung der Kugeln entlastet Ihren gesamten Körper.



BLUE GRIP
Excellent ground adherence and significantly improved skid resistance thanks to innovative sole construction. The specially developed lamella technology in combination with concave grip shells ensures increased adherence to different surfaces. The footfall is stabilized due to the elastic innovation elements adapting to the varying ground conditions.

BLUE GRIP
Hervorragende Bodenhaftung und eine signifikant verbesserte Rutschfestigkeit dank der neuartigen Sohlenkonstruktion. Die eigens entwickelte Lamellentechnologie sorgt in Kombination mit den konkav geformten GRIP-Schalen für einen besseren Halt auf verschiedenen Oberflächen. Der Auftritt wird stabilisiert, indem sich die elastischen Innovationselemente an die unterschiedlichen Bodenbeschaffenheiten anpassen.

QUALITY & INNOVATION



LEATHER FASCINATION
CAPRICE combines high quality leather with fashionable designs to unique shoe creations. Like a second skin, shoes made of leather caress the feet. Thanks to its outstanding breathability, leather also supports the natural temperature regulation of the feet. It also guarantees maximum comfort when worn.

FASZINATION LEDER
Qualitativ hochwertige Leder und modische Designs verbinden sich bei CAPRICE zu unverwechselbaren Schuhkreationen. Einer zweiten Haut gleich, umschmeichelt es den Fuß. Durch seine hervorragende Atmungsaktivität wird zusätzlich das Fußklima auf optimale Weise unterstützt. Leder garantiert Ihnen einen maximalen Tragekomfort.



REMOVABLE FOOTBED
The footbed adjusts perfectly to the anatomy of the foot and ensures an excellent walking experience. These footbeds are easily removable where necessary to allow for any additional inserts. An individual fitting comfort is guaranteed.

WECHSELFUSSBETT
Das Fußbett passt sich der Anatomie des Fußes an und gewährleistet so ein hervorragendes Laufgefühl. Wechselfußbetten können problemlos aus den Schuhen herausgenommen und durch spezielle Einlagen ersetzt werden. Ein individuelles Tragegefühl ist somit sicher.



CAPRICE Schuhproduktion GmbH & Co. KG
A member of the Wortmann Group
Blocksbergstr. 158, 66955 Pirmasens, Germany
+49 (0)63 31 27 33 0
marketing@caprice.de
www.caprice.de

CAPRICE Representatives / Vertretungen:
www.caprice.de/representatives
www.caprice.de/vertretungen